
 
 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE 4 DE NOVEMBRE  DE 
2008. 

 
 
Quan són les 13:00 hores del dimarts 4 de novembre de 2008, es reuneix al Saló d’Actes 
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió ordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr.  Antoni Palerm Milla, per part d’UM; Sr. Manel Romero Romero, 
i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE;  Sr. Pere Joan Salleras Vives i 
Margarita I. Barceló Vives, per part del PP. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
Sr. Joan Peralta Palmer  avisa que arribarà un poc tard a la sessió. 
 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
 
1.-  ACTES SESSIONS ANTERIORS. 
 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de sis  (6) vots a favor. 
 
 
2.-  DECRETS I CORRESPONDÈNCIA. 
 
El Batle dona compte dels decrets emesos i no hi ha correspondència rellevant. 
 
 
3.- MOCIÓ UM PER FINANÇAMENT DIGNE DE LES HISENDES LOCALS 
 
En relació a aquest tema , el PSOE i PP sol·liciten al Batle que admeti una moció 
similar que presenta cada un d’ells per via d’urgència, ja que versen sobre el mateix 
tema.  
 
El batle diu que no té cap inconvenient i voten la admissió de les proposicions del 
PSOE i PP, essent el resultat de sis (6) vots a favor. 
 
Antoni Palerm diu que totes les propostes diuen bàsicament el mateix i que es tracta de 
sol·licitar un millor finançament de les Hisendes Locals al Govern Autonòmic i Central. 
 



Manel Romero diu que la única diferència es troba al punt quart de la seva proposta on 
es parla de la celebració d’una Assamblea de la FEMP per reivindicar aquest tema. 
 
Antoni Palerm diu que quan ells van presentar la moció ,encara no s’havia parlat 
d’aquesta possibilitat, perquè si no , també ho haguessin posat a la seva proposta. La 
resta bàsicament és el mateix. 
 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de sis  (6) vots a favor. 
 
 
4.- MOCIÓ PP PER MANTENIMENT INSTAL·LACIONS. 
 
 
En aquest moment entra a la Sala el Sr. Joan Peralta, excusant-se pel retard. 
 
Pere Joan explica la moció i diu que les infraestructures de les escoles s’han de mantenir 
en bon estat , tant el parc infantil com la pista . El trispol del parc infantil és molt brut i 
deixa la roba i els nins negres, d’una manera exagerada. Pot ser hi ha algun tipus de 
producte per evitar que taqui d’aquesta manera. Margarita Barceló diu que pot ser amb 
una pintura plàstica o una capa d’algun material. 
Pere Joan parla també de què les porteries estan rompudes i son un perill pels infants, i 
la reixa, que ara a conseqüència del mal temps de la setmana passada també ha caigut. 
 
El batle du que no tenia coneixement del tema del trispol del parc infantil, però que si hi 
ha algun producte que s’hi pugui posar, es cercarà. 
 
 
El Batle vol comentar que ara, precisament, amb l’obra del POS 8, es faran diverses 
reformes a les escoles. 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de set  (7) vots a favor. 
 
5.- MOCIÓ PP PAS DE VIANANTS. 
 
 
Pere Joan comenta que els passos de vianants  estan pintats amb pintura que no és anti-
relliscant i que aquest estiu hi ha hagut cinc accidents de motos per aquest motiu ala 
volta de can Fura. També s’han col·locat a uns llocs que no són els és adients, de 
manera que es facin més visibles i siguin més còmodes per a la gent. 
El que sol·liciten és que es faci un escrit a carreteres perquè modifiquin tant la pintura 
com la ubicació d’alguns d’ells. 
 
El Batle es compromet a traslladar aquesta petició al Consell de Mallorca. 
 
Pere Joan també demana que es vigili que els cotxes aparcats a l’aparcament privat de 
l’hotel Mar i Vent , no trepitgin  la voravia. 
 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de set  (7) vots a favor. 



 
 
 
6.- ADJUDICACIÓ POS 2008. 
 
La regidora Margarita Barceló surt de la Sala per no prendre part en la votació. 
 
El Batle llegeix la proposta al Ple de la Mesa de contractació per adjudicar l’obra 
inclosa en el POS 08, anomenada “Millora i embelliment del poble de Banyalbufar”, a 
Construccions i Promocions Cal Tio, S.L. per ser la proposta més avantatjosa, amb un 
pressupost d’adjudicació de 97.520,38 €, IVA inclòs. 
 
Es sotmet a votació i el resultat és de sis  (6) vots a favor. 
 
 
7.-  PRECS I PREGUNTES 
 
Manel Romero demana al tresorer que tal i com es va comprometre, els doni còpia dels 
extractes de l’Ajuntament. 
Demana al Batle que parli amb A.Pascual DE Carreteres perquè arreglin les xarxes de la 
carretera que eviten els despreniments, perquè es troben en molt mal estat. A més seria 
una actuació fàcilment amortitzable, només amb les sortides que ha de fer el personal de 
manteniment de carreteres cada any. Així també es regenerarien els taluds. 
 
El Batle diu que es parlarà amb carreteres sobre aquest tema. 
 
Manel demana si el diferencial de la Televisió , de l’antena situada a la cabarola, es 
troba dins una finca particular, perquè el darrer cop que el poble va quedar sense 
televisió, no es tenia clau per entrar on es troba situat el diferencial. 
 
El Batle diu que va ser una ocasió molt determinada, perquè l’Ajuntament té un 
comptador al Comellà ,del qual té clau i no hi ha cap problema. Però sí que està 
connectat a l’electricitat de la finca de Sa Cabarola, perquè no hi ha altra manera de fer-
ho. Fins fa molt poc tenien el mateix problema amb l’aigua, ja que gaudíem d’un aljub 
d’una finca particular. De totes maneres s’està tramitant davant Indústria una manera de 
tenir electricitat pròpia de l’ajuntament a aquell lloc. 
 
Margarita Barceló demana si estam preparats per l’apagat analògic. 
El Batle diu que, precisament la setmana passada, va tenir una reunió i veu moltes 
possibilitats de que la Conselleria s’encarregui d’aquest tema a Banyalbufar i Estellencs, 
i fins i tot a tota la Serra de Tramuntana. 
Margarita Barceló comenta el tema del transport escolar dels nins de 3 a 6 anys, motiu 
pel qual van anar a una reunió amb el Batle a la Conselleria d’Educació. 
Van parlar amb un cap de serveis, i els van dir que ,de moment, la subvenció del 
transport per aquests nins es seguiria fent d’aquesta manera , anualment, perquè al no 
ser obligatòria , és difícil arreglar-ho d’una altra manera. L’any passat la Conselleria ja 
va tenir problemes amb Intervenció per les subvencions atorgades. També els van dir 
que a més l’empresa de transport, en aquest cas dels infants de 3 a 6 anys, els pot cobrar 
als pares el que li pareixi. 
 



Pere Joan diu que si no hi ha algú que es faci responsable de recaptar els diner de la 
subvenció als pares per després pagar la factura, n’hi haurà molts que es quedaran els 
diners. 
 
Miquel Bujosa vol agrair a l’associació de caçadors la neteja que es va fer a la zona de 
Ses Teules. 
El Batle diu que els caçadors i l’Ajuntament van fer molta feina perquè estava molt brut 
de deixalles, etc. Primer  ja havien fet una actuació a S’Arbossar i la pena és que hi ha 
un abocador incontrolat i per molt que es faci net, en poc temps hi torna haver brutícia. 
 
Manel Romero diu que a Sa Pedra de S’Ase l’IBANAT hi ha hauria de fer una actuació 
per tallar pins ,etc, que han caigut a rel del temporal. 
El Batle diu que sí, però que hi ha que tenir en compte que el POS 2009 preveu la 
rehabilitació total del camí, i que està previst que a algunes finques es llevi un metre 
aproximadament per eixamplar el camí, per la qual cosa es faran tots els marges de nou. 
 
Pere Joan demana si l’Ajuntament es va acollir a una subvenció que va sortir el mes 
d’abril per rehabilitar carrers comercials, perquè Estellencs va presentar un projecte de 
330.000 € aprox. I n’hi han donat 290.000 . 
 
El batle diu que no es poden sol·licitar totes les subvencions que surten, perquè sempre 
hi ha una part que ha de pagar l’Ajuntament, i com tots sabem, no hi ha diners. Si no es 
volen endeutar és impossible fer segons quines coses perquè es un Ajuntament molt 
pobre, i s’han de fer primer les coses més importants. 
 
Manel Romero diu que s’ha de prioritzar els projectes que du a terme l’ajuntament. 
 
Pere Joan també vol comentar que al camí que surt de la Volta des General, hi ha molts 
pins caiguts que tallen el pas. El personal de manteniment hauria d’anar-hi o sol·licitar a 
l’IBANAT que ho netegi, perquè no es pot passar. 
 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 14:25 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 
 

Banyalbufar, 4 de novembre de 2008. 
 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 

 
 
 
 
 


